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Stránka nejen pro d�ti … 
 
Ahoj d�ti, dva m�síce utekly jako voda a my se setkáváme na za�átku nového školního roku. Ur�it� jste 

si o prázdninách odpo�aly i n�co nového poznaly.  
 

Tak t�eba Karolínka. Ta odjela na letní        , kde se nau�ila zpívat nové                     . . 
 
 
Jenda navštívil ZOO a pozoroval tam nejen velkého   , ale i           a             .
                    
 
Klárka si ze všeho nejrad�ji hrála doma na dvorku, kde pobíhal    . A co teprve když babi�ka  
 
 
upekla vo�avé                       .  Pavlík jel s rodi�i na dovolenou   do hor. Marcelka zase let�la
      
 
  k mo�i a Martínek celé prázdniny projezdil s tatínkem na      . Marušku zaujal  
 
 
krásný             . Uhodnete, kam ale mí�ily jejich kroky každou ned�li? Do          

        :-))) 

  
 
 
… a nejen pro mládež 

 
P�ipravujeme:  
14. – 15. 9. 2007 diecézní setkání s biskupem, program pro mládež za�íná již v pátek ve�er. Jedna skupina p�jde 
p�šky nebo pojede na kole. Pokud máte zájem p�ihlaste se na fa�e nebo v sakristii. 
 
Celostátní setkání  mládeže v Tábor 2007 
V Tábo�e-Klokotech práv� skon�ilo �tvrté Celostátního setkání mládeže (13. - 19. srpna). Pr�b�žn� se ho 
zú�astnilo 6000 mladých lidí z celé �eské republiky. Sou�ástí programové nabídky byly diskusní p�ednášky, 
sportovní vyžití, sociální aktivity a kulturní p�íležitosti. Setkání vyvrcholilo sobotní vigilií a ned�lní slavnou 
bohoslužbou na klokotské louce. Ú�astníci jako upomínku dostali mušli�ky, které pro n� nasbírali haitské d�ti. 
N�kolika ú�astník� jsme se zeptali:  

1) Co jsi si odnesl/a ze setkání v Tábo�e? 
2)  Co se ti nejvíce líbilo v Tábo�e? 

Jana: 1)„takový nadšení z toho, že nejsem sama a že je nás víc t�ch, kte�í by cht�li žít jinak než v�tšina dnešní 
mládeže....“ 2) „... momentáln� si jako nejv�tší zážitek pamatuju rockovej a punkrockovej koncert - nikdy 
jsem totiž o žádné k�es�anské punkrockové skupin� neslyšela a te� jsem z toho byla dost nadšená a opravdu se 
mi to moc líbilo.“ 
Madlenka: „Byl tam obrovský výb�r workshop� a p�ednášek na aktuální témata. Opravdu bylo z �eho 
vybírat.“ 

   Ani�ka: „Nejvíc se mi líbilo po�así, p�ednáška p. Kodeta o okultismu a celková pestrost programu. Odnesla 
   jsem si krásné vzpomínky a n�kolik myšlenek k zamyšleni.“ 
   Maruška: 1) „Že i mladí katolíci se umí odvázat, ale není to pro n� jednoduché:).“ 2) „Nejvíc se mi v Tábo�e 
   líbil koncert Rebecy ST. James, byl to neopakovatelný zážitek s neopakovatelnou atmosférou.“ 
   Libor: 1) „Dojem z dobré p�ipravenosti akce.“ 2) „Setkání se známými.“ 
D�kujeme za rozhovor a všem, kte�í p�isp�li a podpo�ili tuto akci modlitbou nebo finan�ním darem. 

Pa 
 


